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حجت الاسلام والمسلمین سید حسن خمینی طی سخنانی 
در آییــن رونمایی از کتاب »به روایــت دیگران« یادبود مرحوم 
حسین عبداللهی مدیرمسئول فقید روزنامه آرمان ملی، گفت: یک 
زمانی شاید امپراتوری رسانه ای جهان در اختیار چند خبرگزاری 
خاص بود که با استفاده از انوع روش ها مطالب را قلب می کردند؛ 
به گونه ای که به راحتی جای خادم و خائن عوض می شــد. البته 
در این زمینه باید توجه داشــت که ممکن اســت برای کسانی 
که موضوع خبر هستند نتوانید حقیقت را قلب کنید، ولی برای 
مخاطبانی که بیرون هستند می توان حقیقت را قلب کرد. وی با 
اشاره به ارزان شــدن توزیع خبر در دنیای امروز، اظهار داشت: 
وجود شــبکه های اجتماعی فضای کار رسانه را بسیار متفاوت از 
قبل کرده است؛ به این معنا که همه شهروندان می توانند پیرامون 

یک سوژه کار خبری کنند. وی در بخش دیگری از سخنان خود 
با اشاره به عملیات طوفان الاقصی، گفت: امروز یکی از بحث هایی 
که در رابطه با رســانه ها باید صحبت کرد، بحث فلسطین است. 
یک زمان هیچ رســانه ای نبود که اخبار این قطعه مظلوم از دنیا 
را پوشــش بدهد و همه امکانات رسانه ای در اختیار امپراتوری 
خبری بود؛ مســلمانان از اعماق جان می  ســوختند، ولی جهان 
یک طرفه اتفاقات را می دید؛ 50 ســال ظلمی که به مســلمانان 
فلسطین می شــد، در قالب نوعی شعبده بازی رسانه ای غربی ها 
گم بود . آنها پدیده »سامی ســتیزی« و اتفاقاتی که هیتلر رقم 
زده بود را عَلمَ کرده بودند و با اتکا به آن، هرکســی در هر جایی 
علیه آنان حرف می زد و اعتراض می کرد که یهودی ها مسلمانان 

را می کشند، می گفتند شما ضد یهودی هستید. 

نسبت به اتفاقات غزه باید بسیار با دقت 
حکمت و شجاعت تدبیر شود

یادگار امام ادامه داد: در قضیه کشــتار یهودیان، چشم آبی ها 
آنها را کُشتند، اما یهودی ها وقتی قرار است انتقام بگیرند به اهالی 
فلسطین ظلم می کنند! وقتی امپراتوری رسانه ای شکست، این 

فضای یکسویه تا حد زیادی از بین رفت.
وی گفت: نســبت به اتفاقی که روزهای گذشــته در منطقه 
غزه افتاد، با همه شیرینی هایی که به خاطر پیروزی ها دارد، باید 
بسیار با دقت، حکمت و شجاعت تدبیر شود. کسانی که تدبیرگر 
این امور هستند این اتفاق و عوارضی که ممکن است بر آن پیش 

بیاید را با دقت و البته با حکمت و شجاعت پی بگیرند.
عملیات طوفان الاقصی
کار بسیار بزرگی است

 وی ادامه داد: عملیات طوفان الاقصی کار بسیار بزرگی است 
و برای اولین بار اســت که مظلومیت مدافعانه فلســطینی ها به 
مظلومیت مهاجمانه تبدیل شــده است. همچنین این اتفاق که 
انحصار رسانه شکسته و مظلوم هم دارای تریبون شده و می تواند 
صدایش را برساند، توان ظالمان را به شدت پایین آورده و حتی 
در خود رسانه های غرب، اروپا و آمریکا آن گونه که سابقا از یک 
کشته، کشته ها ســاختند، الان نمی توانند حرفی بزنند؛ چرا که 
علاوه بر عقلایشــان، رسانه ها هم به میدان می آیند و شبکه های 

اجتماعی هم وارد می شوند.
اسرائیل در طول این سال ها مثل یک بچه لوس به 

همه چنگ می انداخت
سید حســن خمینی گفت: اسرائیل در طول این سال ها یاد 
گرفته بــود یک جانبه مطالبه کند و مثل یک بچه لوس که پدر 
و مــادری مثل آمریکا و اروپــا دارد، به همه چنگ می انداخت و 
هرکسی هم می آمد او را تأدیب کند، جیغ و داد می کرد و فریاد 

می زد! هیچ وجدانی از کشــته شدن هیچ قومی، حتی سربازها 
چون آنها هم انسان هستند، راضی نیست، اما اینگونه صحیح نبود 
که در این مدت اگر یک اسرائیلی یا آمریکایی کشته می شد همه 
دنیا باید به تشییع جنازه می رفت، اما 200 نفر فلسطینی کشته 

می شد و هیچ واکنشی نشان داده نمی شد!
قدرت رسانه ای صهیونیست ها از بین رفته است

وی یادآور شد: تعداد کشته ای که این دفعه از صهیونیست ها 
روی زمین مانده، خون شــان رنگین تر از شهدای فلسطینی در 
طول این ســال ها نیست؛ اما قدرت رســانه ای آنها از بین رفته 
اســت. یک موقعی اگر این اتفاق می افتاد چه فریادها و ناله هایی 
ســر می دادند، اما امروز باید علت ها را بررســی کنند که چرا به 
چنین نقطه ای رسیده اند که امت اسلامی از چنین اتفاقی جشن 
می گیــرد و مبارک تلقی می کند؟ کشــتن افراد باعث شــادی 
نمی شود؛ اما اینکه یک مظلوم توانسته روی پای خودش بایستد، 

شادیآور است.
امروز ممکن است یک نفر کار یک رسانه چند صد 

نفری را به تنهایی انجام بدهد
یادگار امام با بیان اینکه امروز ممکن است یک نفر بتواند کار 
یک رسانه چند صد نفری را به تنهایی انجام بدهد، اظهار داشت: 
بحث فلســطین مهم است و به نظرم روزهای بزرگی را پیش رو 
داریم؛ اتفاقات مهمی پیش رو اســت . ممکن است دسیسه های 
بزرگی چیده باشند و بچینند؛ ولی باید محکم و شجاع باشند و 
مسئولین امر حکیمانه این اتفاقات را رصد کنند و یک نکته را هم 
در نظر داشته باشند که هر اتفاقی بیفتد، مهم انسجام، همدلی، 
همراهی و عزم راســخ مســلمانان در پیمودن مسیری است که 
صحیح می دانند و در ایران هم احیانا اگر طمعی نسبت به کشور 
باشد، که ان شاءالله نیست، عزم جزم و یکپارچگی ملی میتواند 

پاسخ بسیار خوبی برای آن باشد.

مسعود ستایشــی ســخنگوی قوه قضائیه 
در پاســخ به ســوالی درباره اینکه شما در 
جلســه قبل از تشکیل پرونده برای فرزندان 
یکی از مقامات خبر دادید و مشــخص شد 
کــه مربوط به آقای مصدق بوده، ایا ابهامات 
در مورد شــخص آقای مصدق برطرف شده 
است؟ گفت: همانطور که اعلام شد پرونده ای 
تشکیل شــده و این پرونده در ارتباط با دو 
فرزند ایشــان مطــرح اســت و در مرحله 
تحقیقات مقدماتی است که به محض اینکه 
این پرونده اقتضای اطلاع رسانی پیدا کند، 

اطلاع رسانی می شود.
ستایشــی گفت: جا دارد که به مناســبت 
اجرای موفــق عملیات طوفــان الاقصی به 
عنوان بزرگترین و موفق ترین عملیات های 
ضدصهیونیستی به دست رزمندگان مقاومت 
فلسطین و حماس قهرمان تبریک جانانه ای 
به ملت فلسطین و همه ملت های تحت ظلم 

صهیونیستی داشته باشیم.
وی افــزود: رژیــم پوشــالی و تروریســت 
صهیونیستی بیش از هفت دهه است که در 
سایه حمایت دولت های غربی بویژه امریکا و 
انگلیس با اشغالگری و تجاوز و خشونت و... 
قتل جوانان و کودکان و مردان فلسطینی و 
غارت یــک ملت مظلوم، اجازه هرگونه دفاع 
مشــروع یک ملت را از جان و مال و خاک 
خود سلب کرده اســت و  در عملیات اخیر 

سیلی سختی متحمل شد.

ســخنگوی قوه قضائیه افزود: امروز برخلاف 
تحریم هــای همه جانبه ای کــه علیه ملت 
فلسطین شده است، مقاومت فلسطین نشان 
داد که با عزت و آبروی خود زمین مبارزه را 

تعیین می کند.
ستایشی افزود: ضمن تبریک موفقیت ملت 
فلســطین و محکوم کــردن جنایت اخیر 
صهیونیســتی که منجر به شــهادت صدها 
تن از مظلومان فلسطین شد، اعلام  می کنم  
درخت مقاومت با سفاکی های صهیونیست ها 
مقاوم تر خواهد شد.  جامعه بشری به جای 
محکوم کردن دفاع ملت فلسطین، از جنایات 

صهیونیستی قاطعانه جلوگیری کند.
ســخنگوی قوه قضائیه با اشاره به بخشنامه 
رییــس قوه قضائیه  درباره  کاهش جمعیت 
کیفری گفت: بارها رییس قوه قضائیه  اعلام 
داشــته که نبایــد افراد به صرف  گذشــت 
ســاعات اداری و عدم تامیــن کفالت راهی 
زندان ها شــوند زیرا خطرات چند ســاعته 
دارد. در اســفند ماه سال گذشته بخشنامه 
ای از طرف قوه قضائیه صادر شد. در راستای 
اجرای این بخشــنامه  که به کلیه واحدهای 
قضایــی ابلاغ شــد، اقداماتی از ســوی قوه 

قضائیه اجرایی شده است.
وی افــزود: از آنجا که یکی از دلایل افزایش 
جمعیت کیفری صــدور قرارتامین کیفری 
مناســب اعم از  کفالت یا وثیقه می باشــد 
مراجع قضایی باید از ورود این قبیل متهمان  

با صدور قرار قبولی وثیقه و کفالت جلوگیری 
کننــد. در راســتای اجرای این بخشــنامه 
امکان معرفی وثیقه و کفیل در کلیه ساعات 
اداری در کلیــه واحدهای قضایی به منظور 
جلوگیری از ورود افراد به زندان فراهم شده 
است. همچنین تمهیداتی شده است که در 
صورت تقاضای متهــم برای تودیع وثیقه تا 
پایان وقــت کشــیک، او  در تحت نظرگاه 

نگهداری شود و به زندان معرفی نشود.
ســخنگوی قوه قضائیه ادامــه داد: به کلیه 
همــکاران ابلاغ شــده باقی مانــده حبس 
متهمان با اســتفاده از پابنــد الکترونیک به 
جای حبس انجام شــود و محکوم را از این 

طریق  تحت مراقبت قرار دهیم.
وی با اشاره به  سفرهای استانی رییس قوه 
قضائیه گفت: با توجه به ســفر استانی اخیر 
ریاســت قوه قضائیه به اســتان آذربایجان 
شرقی که همچنان در سایر سفرهای استانی 
رییس قوه قضائیه مشاهده شده نکته مورد 
توجه ریاست قوه قضائیه اجرایی شدن یکایکا 
مصوبات ســفرهای استانی اســت. یکی از 
مصوبات اخیر که اجرایی شد، مصوبه تخلیه 
زندان رجایی شهر بود که قبل از موعد مقرر 
این مهم صورت گرفت و موجب خشنودی و 

آرامش مردم آن منطقه شد.
سخنگوی قوه قضائیه درباره پرونده پاسارگاد 
خودرو نسیم و متهم آن گفت:در مورد ایشان  
به اتهام کلاهبــرداری ۷ میلیارد تومان قرار 

قانونی صادر شده است. بیش از دو سال در 
زندان بســر برده و پس از تحمل این میزان 
حبــس که بدل از جزای نقدی بوده الان در 
بازداشــتگاه تهران بزرگ اســت و در حال 

تحمل مجازات رد مال است. 
وی در پاسخ به سوالی درباره اینکه تلویزیون 
آذربایجان اعلام کرده کــه  عامل حمله به 
ســفارت  آذربایجان به اعدام محکوم شده 
اســت؟ گفــت: پرونده شــخص مهاجم به 
ســفارت آذربایجان که منجر به قتل عمدی 
کارمند ســفارت شــد، در هفته گذشته به 
دادگاه کیفری یک ارسال شده و در مرحله 
تشریفات رسیدگی اســت و هنوز دادگاهی 
تشکیل نشده که بخواهیم بگوییم رایی صادر 

شده است.
ستایشی درباره ترک فعل ها گفت: برای ترک 
فعل برخی مدیران، جرم انگاری شده است. 

قوه قضائیه در حــال تدوین لایحه ای برای 
صیانت از حقوق عامه اســت.  ان شالله پس 
از تصویــب هیات دولت و مجلس شــورای 
اسلامی، امور ان انجام می شود. گفتنی است 
که ریاســت قوه قضائیه دستورالعمل ترک 

فعل مدیران را پیش از این  ابلاغ کردند.
وی در پاسخ به سوالی درباره اینکه شما در 
جلسه  قبل از تشکیل پرونده برای فرزندان 
یکی از مقامات خبر دادید و مشــخص شد 
کــه مربوط به آقای مصدق بوده، ایا ابهامات 
در مورد شــخص آقای مصدق برطرف شده 
است؟ گفت: همانطور که اعلام شد پرونده ای 
تشکیل شــده و این پرونده در ارتباط با دو 
فرزند ایشــان مطــرح اســت و در مرحله 
تحقیقات مقدماتی است که به محض اینکه 
این پرونده اقتضای اطلاع رسانی پیدا کند، 

اطلاع رسانی می شود.

سید حسن خمینی:

قدرت رسانه ای صهیونیست ها از بین رفته است

ستایشی: 

پرونده دو فرزند مصدق در مرحله تحقیقات است

نپیوستن به FATF منجر به شکل گیری 
فساد اقتصادی شده است

مجید انصاری، عضو مجمع تشــخیص مصلحت نظام دربــاره لزوم پذیرش 
FATF گفــت: از همان ابتدا که موضوع FATF مطرح بود، موضع روشــنی 
داشــتم کما اینکه پیوســتن به FATF را به عنوان یک هنجار بین المللی در 
ارتبــاط پولی ارزیابی می کنــم FATF که مجموع چهار پروتکل اســت، در 
کشــورهای مختلف مورد پذیــرش قرار گرفته و ایران هــم دو مورد از این 
پروتکل ها را پذیرفته و تصویب کرده که یکی از آنها مبارزه با پولشویی بود و 

دیگری هم مبارزه با تأمین مالی تروریسم است.
وی گف: البته پالرمو و کنوانسیون دیگری نیز در FATF مطرح هستند که هر 
چهار مورد در کشــورهای عضو مورد پذیرش واقع شدن و جمهوری اسلامی 
ایران هم عملًا مقــررات FATF را در تعاملات داخلی اعمال کرده و می کند 
چنانچه به دو مورد از کنوانســیون های FATF پیوسته و تنها دو مورد دیگر 
باقی مانده که لایحه به مجمع تشخیص مصلحت نظام آمد. لذا اگر بخواهیم 
مراودات طبیعی و عادی در انتقال پول با اقتصاد جهانی و کشورهای مختلف 
داشته باشــیم، چاره ای غیر از پیوستن به FATF نداریم چراکه نپیوستن به 
آن مشــکلات فراوانی را برای فعالان اقتصادی و نظــام بانکی ایجاد کرده و 
هزینه هایی بر ما تحمیل می کند. برای نمونه هزینه انتقال پول و تبدیل آن، 
همچنین مفاســدی که به دلیل عدم شفافیت در این میان صورت می گیرد، 
همگی نشــان دهنده این هستند که باید از همان ابتدا که FATF به مجمع 
آمد، می پذیرفتیم و تأخیر در پذیرش آن منجر به رســیدن ضررهایی بر ما 
شــده، بنابراین به نظر بنده هر چه سریع تر FATF مورد پذیرش قرار بگیرد، 
به نفع کشــور اســت و مانعی را در فضای ارتباطات اقتصاد بین الملل کشور 
برمی دارد. عضو مجمع تشــخیص تاکید کرد: کما اینکه بسیاری از کشورها 
نظیر روســیه و چین که در حال حاضر با ما کار می کنند، همگی همواره بر 
این نکته تاکید می کنند که ایران به FATF بپیوندد. واقعیت امر این است که 
به دلیل اینکه عضو FATF نیستیم روابط اقتصادی ایران با چین و روسیه با 
دشواری هایی مواجه است چراکه شرکت های این دو کشور و سیستم بانکی 
آنها به مقررات FATF متعهد هســتند، از این رو وقتــی با ایران وارد معامله 
می شوند ما عضو FATF نیستیم، دچار مشکلاتی می شوند و ایران برای حل 
این مشکلات ناگزیر از پرداخت هزینه های زائد در روند فروش کالا، دریافت، 
انتقال و تبدیل پول می شود. از این رو از نظر بنده هیچ شک و شبهه ای برای 
پیوســتن هر چه سریع تر به FATF وجود ندارد چراکه این امر به نفع کشور 
و مردم اســت. وی درباره استانداردهای دوگانه در سیاست خارجی، از جمله 
در موضــوع مذاکره با آمریکا، برجام و FATF در دولت قبل و فعلی گفت: در 
شرایط فعلی FATF در دست دولت نیست. البته بدون واکاوی پرونده گذشته 
از اقدامات انجام شــده در زمینه رابطه با عربستان، رفع تنش با همسایگان و 
مذاکرات برجامی و توافقات ناشی از آن استقبال و حمایت می کنم، اینکه در 
گذشته عده ای مخالف اقدامات مذکور بودند و حالا از مخالفت خود برگشتند 
یا احساس کردند که اشتباه می کردند نباید آنها را سرزنش کنیم. به عبارت 
دیگر اســتاندارد دوگانه عایدی برای مردم ندارد اما هــر زمان که فردی از 
اشــتباه خود برگردد باید از این امر استقبال کنیم اینکه بخواهیم گروکشی 
کنیم و بگوییم در گذشــته چنین موضعی داشتید و چرا الان بر سر مواضع 

خود نیستید، به نفع مردم نیست.
انصاری گفت: در حقیقت این شــرط عقل و شرع است هر زمان که انسان از 
 FATF اشــتباه برگردد، به مصلحت و منفعت است. اما در مجموع گیر قضیه
در دولت نیست چراکه دولت گذشــته لایحه مذکور را به مجلس داده، قوه 
مقننه هم تصویب کرده و به مجمع تشــخیص مصلحت نظام آمده، از این رو 
 FATF را تصویب کند، تبدیل به قانون می شود، لذا FATF هر زمان که مجمع

دست مجلس و دولت نیست.
این چهره اصلاح طلب در پاســخ به این سوال که، با توجه به مراودات دولت 
و مجمع تشــخیص مصلحت نظام، دولت نمی تواند در مورد FATF به مجمع 
توصیه ای داشــته باشد؟، گفت: موضوع FATF خیلی مرتبط با دولت نیست 
چراکه در حال حاضر این لایحه در مجمع اســت و این نهاد باید با سازوکار 
خــود این قضیه را حــل و فصل کند. علاوه بر این از نظــر بنده با توجه به 
اقداماتی که در راســتای عادی ســازی روابط و مذاکــرات برجامی صورت 
می گیــرد، باید FATF را بپذیریم چراکه این لایحه خیلی ارتباطی با موضوع 
تحریم های آمریکا ندارد و مســئله جداگانه و پذیرفته شده در سطح جهان 

است کما اینکه کشورهای فراوانی عضو آن هستند.
انصاری در پاسخ به این سوال که در حال حاضر در مجمع تشخیص مصلحت 
نظام بحثی پیرامون FATF مطرح شــده است؟، گفت: خیر، فعلًا در مجمع 

تشخیص مصلحت نظام بحثی در مورد FATF مطرح نشده است

رهبــر انقلاب اســلامی و فرمانــده معظم مجمع
کل قوا صبح امروز در مراســم مشــترک 
دانشگاه های  دانشــجویان  دانش آموختگی 
افسری نیروهای مســلح، این نیروها را دژ 
امنیــت، عزت، و هویت ملــی خواندند و با 
اشاره به شکســت »غیرقابل ترمیم« رژیم 
صهیونیســتی در حماســه اخیــر جوانان 
فلســطینی، تأکید کردند: عامل ایجاد این 
طوفان ویرانگر، ظلم و جنایت و درنده خویی 
مداوم رژیــم غاصب جعلــی در حق ملت 
فلسطین بوده اســت و این رژیم نمی تواند 
با دروغگویی و مظلوم نمایی، چهره هیولایی 
و دیوسیرت خود را در حمله به غزه و قتل 
عام مــردم آن پنهان کند و بــا یاوه گویی، 
شــجاعت جوانــان فلســطینی و طراحی 
هوشمندانه آنان را برعهده غیرفلسطینی ها 

بگذارد.
حضرت آیت الله خامنه ای با اشاره به حوادث 
بی سابقه اخیر در فلســطین، موضع گیری 
مســئولان کشــور در قبال این قضیه مهم 
سیاسی-نظامی را درست و خوب خواندند 
و با اشــاره به اذعان همه جهان به شکست 
رژیم صهیونیســتی در ایــن قضیه،  تأکید 
کردنــد: این شکســت از ابعــاد نظامی و 
اطلاعاتــی یک شکســت غیرقابل ترمیم و 
یک زلزله ویرانگر است که بعید است رژیم 
غاصــب با همه کمک هــای غربی ها بتواند 
ضربــات عمیق ایــن حادثه به ســازه های 

حاکمیتی خود را ترمیم کند.
رهبر انقلاب اسلامی با تأکید بر اینکه رژیم 
صهیونیســتی بعد از روز شــنبه ۱5 مهر، 
روز حماســه شــجاعانه جوانان فلسطینی، 
دیگــر رژیم صهیونیســتی قبلی نیســت، 
افزودنــد: عامل این بلای بــزرگ عملکرد 
خود صهیونیســت ها اســت؛ چرا که وقتی 
شما درنده خویی و وحشــی گری را از حد 

می گذرانید، باید منتظر »طوفان« باشید.
ایشان اقدام شجاعانه و فداکارانه مجاهدان 
فلســطینی را پاســخ به جنایات سالهای 
متمادی اشغالگران و افزایش آن در ماه های 
اخیر برشــمردند و افزودنــد: مقصر قضیه 
اخیر دولت کنونی حاکــم بر رژیم غاصب 
اســت که از هیچ اقدام ســبعانه ای در حق 

ملت مظلوم فلسطین دریغ نکرد.
حضرت آیت الله خامنه ای با اشاره به شرارت 
و خباثت رژیم اشــغالگر گفتند: هیچ ملت 
مســلمانی در تاریخ معاصر با دشــمنی به 
بی حیایی و بی رحمی رژیم صهیونیســتی 
مواجه نبوده و به اندازه این ملت تحت فشار 
و محاصره و کمبود قرار نگرفته است؛ ضمن 
اینکه امریکا و انگلیس از هیچ دولت ظالمی 

به اندازه دولت جعلی حمایت نکردند.
ایشان کشتار زن و مرد و کودک و کهنسال 
مسجدالاقصی،  حرمت  هتک  فلســطینی، 

لگدکــوب کــردن نمازگــزاران و انداختن 
شهرک نشــین های مســلح به جان مردم 
فلســطین را از جملــه جنایــات رژیــم 
صهیونیستی خواندند و ســوال کردند: آیا 
ملت غیور و چندهزارســاله فلســطین در 
مقابــل این همه ظلم و جنایت چاره ای جز 

برپاکردن »طوفان« داشت؟ 
حضرت آیت الله خامنه ای با اشاره به تلاش 
رژیــم خبیث بــرای مظلوم نمایی و کمک 
القاء این  رسانه ها اســتکباری جهان برای 
موضوع در افکارعمومــی جهانیان، گفتند: 
این مظلوم نمایی »صددرصد خلاف واقع و 
دروغ« اســت و هیچکس نمی تواند از این 
هیولای دیوسیرت، چهره ای مظلوم بسازد.

رهبرانقــلاب هــدف از مظلوم نمایی رژیم 
صهیونیســتی را توجیه جنایات این رژیم 
در حمــلات جــاری بــه غزه و قتــل عام 
مردم مظلوم این منطقه دانســتند و تأکید 
کردند: محاســبه رژیم جعلی و حامیانش 
در این مســئله هم غلط اســت و سران و 
و  صهیونیســتی  رژیم  تصمیم گیرنــدگان 
حامیان آنهــا بدانند که ایــن کارها بلای 
بزرگتری سرشان می آورد و ملت فلسطین 
با عزم راسخ تر، در واکنش به این جنایات، 
ســیلی ســنگین تری بر چهره زشت آنها 

خواهد زد.
ایشــان در نکته ای مهم، به یاوه گویی های 
برخی افراد رژیم صهیونیســتی و حامیان 
آن درباره دست داشــتن غیرفلسطینی ها 
از جمله ایــران در حوادث اخیر اشــاره و 
تأکید کردنــد: البته ما پیشــانی و بازوی 
جوانــان فلســطینی و طراحــان مدبــر و 
هوشمند فلســطینی را می بوسیم و به آنها 
افتخار می کنیم اما این یاوه گویی ها اشتباه 
و این محاســبه غلط اســت و کسانی که 
می گویند ضربه اخیر فلسطینی ها ناشی از 
غیرفلسطینی ها است، ملت بزرگ فلسطین  

را نشناخته اند و دست کم گرفته اند.
رهبــر انقــلاب بــا اشــاره به ضــرورت 
عکس العمــل دنیــای اســلام در مقابــل 
جنایــات صهیونیســت ها، افزودنــد: البته 
همه دنیای اســلام موظف بــه حمایت از 
ملت فلســطین هســتند اما این حماسه، 
کار طراحان هوشــمند و جوانان و فعالانِ 
ازجان گذشته فلسطینی بود و ان شاءالله این 
حماسه شــجاعانه گام بزرگی در راه نجات 

فلسطینی ها خواهد بود.
آغــاز  در  همچنیــن  قــوا  کل  فرمانــده 
مشــترک  مراســم  در  سخنان شــان 
دانشگاه های  دانشــجویان  دانش آموختگی 
افسری نیروهای مسلح، فعالیت در نیروهای 
مســلح را افتخاری بزرگ و از حیاتی ترین 
مشــاغل در اداره و مدیریت سرزمین عزیز 

ایران خواندند.

ایشان نیروهای مسلح را دژ پولادین امنیت، 
عــزت و هویت ملــی برشــمرد و افزودند: 
نرم افزارهای  امنیت ملی زیرســاخت همه 
مهمی است که در پیشــرفت کشور نقش 
دارند؛ به گونــه ای که اگر امنیت نباشــد، 

هیچ چیز نیست.
رهبر انقــلاب، محروم بودن هر کشــور از 
قــدرت دفاع و ایجاد امنیــت ملی را باعث 
وابســتگی به بیگانگان و به گروگان  گرفتن 
عزت ملی آن کشور دانستند و افزودند: به 
فضل الهی، نیروهای مسلح ما از میدان های 
مختلف ســرافراز بیــرون آمده اند که اینها 
مدال های زرین بر ســینه ســتبر نیروهای 

مسلح است.
فرمانده کل قوا، جنگ تحمیلی هشت ساله 
را بــه معنای واقعی کلمــه،  جنگی جهانی 
خواندند و گفتند: نیروهای مســلح در آن 
امتحان دشــوار، از وجب بــه وجب خاک 
کشــور و حاکمیت اســلام مقدس و عزیز 
دفاع و توطئه دسته جمعی مستکبران شرق 
و غرب را در دفــاع از صدام متجاوز، باطل 

کردند.
حضرت آیت الله خامنــه ای فتنه داعش را 
نیروهای مســلح  امتحان  آخرین میــدان 

تــا امروز دانســتند و افزودنــد: آمریکا در 
نقشــه ای شــرورانه، داعش را ایجاد کرد تا 
ثبات منطقه را به هم بزند؛ هدف نهایی این 
توطئه هم ایران اســلامی بود اما نیروهای 
همراهی  بــا  اســلامی  مســلح جمهوری 
نیروهای مسلح چند کشور دیگر، آن فتنه 

را هم ناکام گذاردند.
فرمانده کل قــوا همچنین دانشــگاه های 
افســری را کانون های ارزشــمند پرورش 
انســانی آگاه، شــجاع و کارآمد  نیــروی 
دانستند و تقویت مستمر دانش و پژوهش، 
ارتقاء روحیه تدین و اخلاق، ســامان دادن 
به محیط آموزش و اهتمام به ســطح سواد 
ورودی های این دانشگاه ها را مهم خواندند.

حضرت آیتــالله خامنــه  ای در ابتدای این 
مراسم که در دانشگاه امام علی)علیه السلام( 
برگزار شد، با حضور در محل مزار شهیدان 
گمنام، ضمن قرائت فاتحه به مقام شــامخ 

شهیدان ادای احترام کردند.
ایشان ســپس از یگانهای حاضر در میدان 

سان دیدند.
همچنین ســردار سرلشــکر محمد باقری 
رئیس ســتاد کل نیروهای مسلح با تبریک 
عملیــات »طوفــان الاقصــی«  مبــارزان 

فلســطینی، ارتقــاء معنویــت، بصیــرت 
سیاســی، افزایش توان و آمادگی دفاعی و 
رزمی، توســعه خوداتکایی، پیشبرد اشراف 
اطلاعاتی و هوشــیاری انقلابی را چارچوب 
فعالیت های نیروهای مسلح کشور برشمرد 
و با بیان گزارشی از سال تحصیلی گذشته 
در دانشــگاه های افسری کشــور، برنامه ی 
این دانشــگاه ها در سال تحصیلی جاری را 

تشریح کرد.
در این مراســم امیــر ســرتیپ دوم امیر 
علی مهدوی فرمانده دانشــگاه افسری امام 
علی)علیه السلام(، سردار سرتیپ دوم پرویز 
آهی فرمانده دانشــگاه افســری و تربیت 
امام حســن مجتبی)علیه الســلام(  پلیس 
و ســردار ســرتیپ نعُمان غلامی فرمانده 
دانشگاه افســری امام حسین)علیه السلام( 
نیــز گزارشــی از فعالیت هــا و برنامه های 

آموزشی این دانشگاه ها بیان کردند.
امروز در مراسم مشــترک دانش آموختگی 
دانشجویان دانشــگاه های افسری نیروهای 
مسلح در دانشــگاه امام علی)علیه السلام(، 

دانشجویان به اجرای سرود نیز پرداختند.
در این مراسم یگان های حاضر در میدان از 

مقابل فرمانده کل قوا رژه رفتند.

رهبر انقلاب خطاب به صهیونیست ها: 

سیلیسنگینتریمیخورید

سید محمد خاتمی: 
حمله غافلگیرانه مقاومت به اسرائیل 

دستاورد بزرگی برای مردم فلسطین است
سید محمدخاتمی رئیس جمهوری اسبق ایران با اشاره به عملیات »طوفان 
الاقصی« گفت: آنچه رخ داده است حاصل تحقیر، سرکوب و ظلم هائی است 
که اســرائیل در طول این مدت نســبت به مردم فلسطین انجام داده است. 
فلســطینیان پس از ســال ها تحمل تجاوز و زور و تحقیرشدگی توانستند 
کار بزرگی انجام دهند و قدرت اشــغالگر را غافلگیر کنند و توازن قوا را در 

منطقه بهم بزنند.
به گزارش جماران، سید محمدخاتمی حمله غافلگیرانه مقاومت فلسطین به 
اسرائیل را دست آورد بزرگی برای مردم فلسطین پس از هفتاد سال دانست 
و آن را نشــانه برهم خوردن توازن قوا در منطقــه خواند که باید به عنوان 

فرصتی در پیشبرد صلح، حقوق انسانی و اخلاق قرار گیرد.
رئیس جمهوری اسبق ایران روز گذشته در جمع مشاوران خود در واکنش 
به عملیات نظامی میان مقاومت و اسرائیل گفت: فلسطینیان پس از سال ها 
تحمل تجاوز و زور و تحقیرشدگی توانستند کار بزرگی انجام دهند و قدرت 

اشغالگر را غافلگیر کنند و توازن قوا را در منطقه بهم بزنند.
وی با بیان این که اگرچه در جنگ 22 روزه فلســطینیان و ٣٣ روزه جنوب 
لبنان نشــانه های بهم خوردن این توازن قوا دیده شد ولی وسعت آن به این 
بزرگی نبود، افزود: دســتگاه های تبلیغاتی طرفدار اســرائیل می کوشند این 
دســتاورد بزرگ را به بعضی قدرت ها و کشــورها منتسب کنند و قدرت و 
استقلال فلســطینی ها را نادیده بگیرند که اشتباه است. آنچه حاصل شده 

است تعلق به مردم فلسطین دارد.
ســیدمحمد خاتمی با تأکید بــر این که بعد از بهار عربــی این، مهمترین 
اتفاقی است که در خاورمیانه رخ می دهد، گفت: در طول تاریخ، بشر هزینه 
زیادی پرداخته اســت تا به این اصل مبارک برسد که تجاوز و اشغال منشأ 
مشــروعیت نیست و می بینیم که پس از تجاوز آلمان نازی به فرانسه سالها 
است که از مقاومت فرانســوی ها در برابر اشغال و تجاوز ستایش می شود و 

فیلم و آثار فراوان تهیه می گردد.
وی اضافه کرد: سالها است که بسیاری این اصل را در مورد اشغال سرزمین 
فلسطین توسط اســرائیل نادیده می گیرند. کشوری با زور و جنایت اشغال 
می شــود و جمعیت زیادی از مردم کشته و عده زیادتری به بیرون رانده و 
آواره می شــوند. من و هیچکس نمی توانیم این اصل بزرگ اخلاقی را زیر پا 

بگذاریم و مشروعیت اشغالگر را به رسمیت بشناسیم.
رئیس جمهور اســبق ایران گفت: من در ســخنرانی خــود در هاروارد که 
تعدادی از یهودیان یا طرفداران اسرائیل هم در جمع گسترده دانشجویان و 
استادان حضور داشتند، همین اصل و باور را را مطرح کردم که زور، تجاوز و 
اشغال منشأ مشروعیت نیست. البته در عمل آنچه باید صورت گیرد خواست 
و اراده خود مردم فلســطین است و سرنوشت هر کشوری باید بدست مردم 
آن کشور رقم بخورد. وی تأکید کرد: آنچه ما می گوئیم اینکه بگذاریم همه 
فلســطینیان اعم از یهودی، مسلمان و مسیحی و اعم از ساکنان یا آوارگان 
فلســطینی تصمیم بگیرند و همگان نیز به این خواســت و تصمیم احترام 
بگذاریم. پیشنهاد من به هنگام تحویل ریاست کنفرانس اسلام در آن زمان 
که امروز ســازمان همکاری کشورهای اســلامی خوانده می شود، به عنوان 
ســند ثبت شــد. خاتمی گفت: بیش از نیم قرن اســت که دولتی با اشغال 
سرزمین دیگری بر آنجا مســلط شده و آنچه کرده عبارت است از سلاخی 
مداوم مردم فلسطین در درون و آواره کردن آنان و نیز تحقیر دولتهایی که 
به هر حال دچار ملاحظه کاری شده و موضع درستی در قبال آنچه جریان 
دارد نگرفته اند. وی افزود: بعضی از قدرتها فلســطینی ها را تروریســت می 
دانند در حالیکه حتی طبق نظر همین سازمان ملل مقاومت در برابر تجاوز 

و ظلم تروریسم نیست.

ویژه


